
Referat fra Generalforsamling 
Bredal Antennelaug 

Mandag den 2. maj 2022 

EUI’s klubhus 

Ad. 1. Valg af dirigent. 

Anders Christensen blev valgt som dirigent. 

Ad. 2. Formanden aflægger beretning. 

Der er ca. 90 medlemmer af foreningen, hvilket er en lille nedgang sammenlignet med året før. 

Morten kontakter stort set alle nytilflyttede med tilbud om medlemskab, men desværre er ikke 

mange interesseret. Dette kan nok forklares med, at flere og flere kun har/ønsker streaming 

tjenester og ikke ser behovet for flow TV som stadig er foreningens primære ”vare”. 

På trods af det faldende medlemstal er YouSee fortsat interesseret i, at have vores forening som 

kunde så vi forlænger kontrakten med YouSee for yderligere 2 år. 

Efter denne periode må vi igen overveje, om det fortsat giver mening at holde liv i 

antenneforeningen. 

Grundet vores aldrende ledningsnet, kan vi ”kun” tilbyde op til en 300 Mb internetforbindelse til 

vores medlemmer. 300 Mb vil i realiteten kunne dække lang de fleste familiers behov. 

Hvis medlemmer eller tilflyttere ønsker 1.000 Mb internet kan dette leveres af YouSee via Fibias 

fibernet. Dette kommer ikke antenneforeningen til gode, men vi vil hellere forsøge at holde 

potentielle medlemmer ved YouSee fremfor at sende dem til konkurrenter som f.eks. Fibia, Waoo 

eller Hiper. 

Der lægges op til, at vi i det kommende år arbejde på at lave en kampagne målrettet mod 

husstande som ikke er medlem af antenneforeningen. 

En af de ting kampagnen kan slå på er, at man som medlem af antenneforeningen vil kunne få op 

til 3 af de mest populære streamingtjenester oven i en meget attraktiv TV grundpakke, uden at 

det vil koste meget mere end hvis man skulle ud og have de samme streamingtjenester som 

individuelle abonnementer. 

Ad. 3. Kassereren aflægger beretning 

2021/2022 gav et overskud på lidt over 58.000, - kr. 

Dette skyldes til dels nogle reguleringer i afregningsperioderne til YouSee, men også at vi nu ser 

den fulde effekt af forrige års opjustering af vores TV pakkepriser, så de matche foreningens reelle 

omkostning til YouSee. 

Ad. 4. Valg af bestyrelse. 

På valg var: 

Morten Thrane og David Skrostrup. 

Begge blev genvalgt. 

  



Ad. 5. Valg af suppleant 

 Der var ingen kandidater. 

Ad. 6. Valg af revisor 

Preben Hansen blev genvalgt. 

Ad. 7. Indkomne forslag 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

Ad. 8. Evt. 

Intet at berette. 

 


